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PROTOKÓŁ NR LXXV/24  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28 lutego 2024 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk   - członek komisji  

4. Pan Łukasz Dybka     - członek komisji  

5. Pani Joanna Kacała   - członek komisji 

6. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

7. Pan Krzysztof Sola   - członek komisji 

8. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

9. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:    

1. Beata Korczewska   - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

  Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

2. Pani Patrycja Świtalska   - Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

  Społecznych w/m 

3. Pani Anna Freus    - Dyrektor Samodzielnego Publicznego  

  Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (SP ZOZ)  

4. Pan Zenon Kołodziej    - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

  Sportu i Promocji w/m 

5. Pani Anna Pakuła   - Inspektor w/m,  

  Samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

  i pozyskiwania środków zewnętrznych  

6. Pan Krzysztof Owczarek   - Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

7. Pan Przemysław Krężel   - Skarbnik Powiatu  

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LXXV posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXXIV posiedzenia komisji.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2024-2026”.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób 

doznających przemocy domowej w Powiecie Wieluńskim na lata 2024-2030”.  

7. Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotycząca określenia przeznaczenia 

i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad na jakich SP ZOZ 

dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu medycznego  

za 2023 r., 

b) informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotycząca zbycia, wydzierżawienia 

lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2023 r.  

8. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na temat planu finansowego SP ZOZ w Wieluniu na 2024 r. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchylenia 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego oraz nadanie jej 

statutu.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę 

Nr LXV/395/23 z dnia 14 marca 2023 r. w sprawie określenia zasad udzielenia 

dotacji ze środków pochodzących z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
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budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących 

się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze powiatu wieluńskiego.  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu  

do samorządów, organizacji pozarządowych i mieszkańców powiatu wieluńskiego 

o podjęcie działań i inicjatyw mających na celu upamiętnienie postaci Matki 

Teresy Kierocińskiej. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

15. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

16. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

17. Zamknięcie LXXV posiedzenia komisji. 

Pkt 1 

Otwarcie LXXV posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła  

LXXV posiedzenie komisji. Powitała członków komisji oraz protokólantkę. 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji na podstawie listy 

obecności podała, że na 9 członków komisji obecnych jest 9. Stwierdziła 

prawomocność obrad. 

Z sali obrad wyszedł radny Sebastian Jasiński. Komisja obraduje  

w 8-osobowym składzie.  
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że proponowany porządek posiedzenia członkowie komisji otrzymali wraz  

z materiałami. Zapytała czy są uwagi do zaproponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządziła głosowanie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła porządek obrad (głosowało 8 członków komisji; 

nieobecny radny Sebastian Jasiński). 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LXXIV posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wskazała,  

że protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został wyłożony. Zapytała czy są 

uwagi do jego treści. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała kto jest za przyjęciem protokołu  

z LXXIV posiedzenia komisji. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła protokół z LXXIV posiedzenia komisji (głosowało  

8 członków komisji; nieobecny radny Sebastian Jasiński). 

Pkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2024-2026”. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały w w/w sprawie. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji wskazał, że jest to 

kontynuacja programu, który obowiązywał do końca 2023 r., i że co roku będzie 

przedkładane Radzie Powiatu sprawozdanie z realizacji tego programu.  
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Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu potwierdziła i dodała, 

że są to programy trzyletnie.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji z uwagi na brak 

pytań poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przyjęcia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2024-2026”. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 

na lata 2024-2026” (głosowało 8 członków komisji; nieobecny radny Sebastian 

Jasiński). 

Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony 

osób doznających przemocy domowej w Powiecie Wieluńskim  

na lata 2024-2030”. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy do  

ww. projektu uchwały są uwagi. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zwrócił uwagę na zmianę 

nazewnictwa, przypomniał, że wcześniej była przemoc w rodzinie, teraz jest przemoc 

domowa. Dalej stwierdził, że więcej jest programów, które swoim działaniem 

obejmują sprawców przemocy, niż programów, które zajmują się ofiarami tej 

przemocy. Wyraził nadzieję, że radni nie będą więcej i czasu i pieniędzy poświęcać 

sprawcom przemocy, którzy pewnie najmniej się tej pomocy w działaniu poddają. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że zgodnie z nowymi przepisami sprawcy przemocy będą zmuszani do podjęcia się 

terapii, będą wyroki sądu, komisje rozwiązywania problemów alkoholowych też mają 

obowiązek kierowania na terapię. Podała, że w tej chwili nacisk położono na to, żeby 

realizować programy dla sprawców przemocy i oni do tego będą zmuszani 

postanowieniem sądu, a jeśli będą się uchylać, będą karani grzywną, ewentualnie 

mogą zostać skierowani do zakładu karnego. Powiedziała, że na razie nie wiadomo 
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na ile to będzie realizowane, bo pieniądze na programy korekcyjno-edukacyjne dla 

sprawców przemocy daje wojewoda. Wskazała, że na ten moment są to bardzo małe 

kwoty, bo na 60 godzin terapii, której sprawca musi się poddać, jest kwota 1000 zł, 

więc dla specjalisty, który musi być bardzo wykwalifikowany i posiadać mnóstwo 

uprawnień, wychodzi około 20 zł za godzinę. Powiedziała, że będą się starać tworzyć 

grupy, żeby tych osób było więcej, wtedy ta terapia bardziej ma sens, i wtedy też 

można znaleźć specjalistę, który się tego zadania podejmie. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że pod warunkiem, 

że prawo będzie skuteczne i przymusi sprawcę do terapii. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu odparła, że na ten 

moment nie ma żadnego zgłoszenia ani z sądu ani z komisji. Dodała, że komisja ma 

ten problem, że jeżeli osoba jest uzależniona od alkoholu, a to bardzo często jest 

powiązane, musi ona najpierw poddać się terapii odwykowej, żeby następnie mogła 

podjąć terapię jako sprawca przemocy.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania.  Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie.   

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy 

domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej w Powiecie 

Wieluńskim na lata 2024-2030” (głosowało 8 członków komisji; nieobecny radny 

Sebastian Jasiński). 

Na salę obrad wszedł radny Sebastian Jasiński. Komisja obraduje w składzie  

w 9-osobowym.  
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Pkt 7 

Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotycząca określenia 

przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad 

na jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury 

i sprzętu medycznego za 2023 r., 

b) informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotycząca zbycia, 

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2023 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Dyrektor. Zapytała radnych czy mają pytania do przedłożonego materiału. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji odnosząc się do informacji 

dotyczącej zakupów i darowizn za rok 2023 poruszył kwestię dotyczącą amortyzacji. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu udzieliła wyjaśnień. 

Podała, że cała amortyzacja roku 2023 to około 1 mln 700 tys. zł. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji stwierdził, że tak prawdę 

powiedziawszy dopis amortyzacyjny, ten który przy wyniku jest dodawany, niewiele 

co roku się zmienia, jest porównywalny co roku. Wskazał, że teraz przybyło  

118 tys. zł. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że  

w środkach trwałych dotyczących sprzętu, aparatury medycznej rzeczywiście tylko 

tyle, ale generalnie wydatków majątkowych w roku 2023 szpital z własnych środków 

wydatkował 3,5 mln zł.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji odnosząc się 

do otrzymanych wyjaśnień dotyczących zakupu plecaków ratowniczych stwierdził, że 

są one niepełne i niesugerujące niektórych kwestii. W związku z powyższym zapytał 

jaki okres ważności miała oferta złożona przez firmę Paramedica i kiedy plecaki 

zostały zakupione. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że 

przedłożone wyjaśnienia zawierają odpowiedź na zadane pytanie, natomiast kolejne 

zanotuje i udzieli odpowiedzi na piśmie, ponieważ sprawa jest na tyle drobna, że nie 

pamięta tych dat. Dodała, że przy okazji tej sprawy pewne kwestie wypłynęły, odbyło 

się spotkanie, bo odbioru sprzętu itd. powinny dokonywać konkretne osoby, 

ordynator oddziałowy musi wyznaczyć odpowiednie osoby do komunikacji z działem 
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technicznym, ta ścieżka musi być jasna, oczywista i komunikacja musi być 

bezbłędna.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział, że 

uważa, że odpowiedź, która trafiła do radnych, trafiła również w pierwszej kolejności 

do Pani Dyrektor i tak jak radni nie mają wyjaśnionej pewnej kwestii, tak samo i Pani 

Dyrektor. Zakomunikował, że wie, że oferta złożona przez firmę Paramedica była 

ważna 7 dni, złożenie było po 22 dniach, gdzie nie było związane już ofertą, 

przynajmniej tak wynika z przedłożonej dokumentacji. Dalej powiedział, że nie wie 

czy można powiedzieć, że zarzucono, że ratownicy nie dopatrzyli się dwóch 

ampulariów – nie mogli się dopatrzyć, ponieważ dwa plecaki leżały w magazynie, 

ratownikom dostarczono jeden na wzór.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przerywając wypowiedź 

powiedziała, że z odpowiedzi wynika, że przyszli ratownicy i mieli sprawdzić stan  

w dziale technicznym.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział, że 

rzeczywiście z tej odpowiedzi tak wynika, natomiast fakty były troszkę inne. Wyjaśnił, 

że ampularia, które ostatecznie dostarczono, nazwane umownie piórnikami, leżą  

w tym momencie na szafie, bo nie spełniają żadnych standardów. Dodał, że być 

może w jakiś pogotowiach takie ampularia by funkcjonowały, u nas się nie 

sprawdzały i są stare ampularia włożone do nowych plecaków.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu stwierdziła, że jeżeli jest 

taka kwestia na komisji poruszana, to należałoby o tym poinformować i osoby 

merytorycznie zajmujące się sprawą mogłyby się w tym temacie wypowiedzieć. 

Powiedziała, że przyjmuje informacyjnie, ale też jest nauczona przykładem, że 

czasami jest tak, że Pan radny nie ma pełnej wiedzy, ale nie chciałaby w żadnej 

kwestii ani negować, że tak było, czy tak nie było. Oświadczyła, że do sprawy 

odniesie się na piśmie jeżeli będą zadane konkretne pytania. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział, że 

na wszelkie pytania zna odpowiedź, i chciał tylko zasugerować problem pomocnie 

dla Pani Dyrektor w kontekście tego czego może wymagać od działu technicznego. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oświadczyła, że wszystkie 

kwestie wymagają rozwiązania i pomocne byłoby to jak najbardziej gdyby radny 

pofatygował się do niej, zostałby wezwany i oddziałowy i kierownik działu 

technicznego…  
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił uwagę, że problemy 

bieżące szpitala powinno załatwiać się operacyjnie w zakładzie, a nie rozmawiać  

o nich na komisji.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział, że 

można porozmawiać o problemach sprzed kilku lat, ale wydaje mu się, że radnych 

bieżące bardziej zainteresowały. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji odesłał radnego do Pani Dyrektor 

na rozmowę. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zgładziła się z radnym 

Stępniem. Oświadczyła, że nie ma w tym momencie pewnej wiedzy w tak 

szczegółowej kwestii i mimo dobrej woli i chęci, tego problemu nie rozwikła. 

Powiedziała, że nie wie czego radny oczekuje od niej w tym przypadku, nie wie czy 

ma zapisywać pytania i udzielić na nie odpowiedzi.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział,  

że nie trzeba, że nie chce już ciągnąć tematu, tylko zasygnalizował problem. Dalej  

w odniesieniu do wypowiedzi radnego Stępnia wyjaśnił, że sprawa jest na poziomie 

Starostwa, ponieważ była poruszana na spotkaniu ratowników z Wicestarostą i to 

Wicestarosta zadeklarował poruszenie sprawy, co zresztą Pani Dyrektor chyba 

potwierdzi.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy  

w temacie dotyczącym zasad na jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował 

darowizny aparatury i sprzętu medycznego za 2023 r. ktoś chciałby jeszcze zabrać 

głos. Nikt się nie zgłosił. Zapytała kto jest za przyjęciem informacji w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” przyjęła informację Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu 

dotyczącą określenia przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego 

oraz zasad na jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury 

i sprzętu medycznego za 2022 r. (głosowało 9 członków komisji).  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy  

w podpunkcie b) – informacja dotycząca zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia 

majątku trwałego SP ZOZ za 2023 r., ktoś chciałby zabrać głos.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji wskazując, że 
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pytanie dotyczy roku 2024, zapytał czy planowane jest wydzierżawienie pomieszczeń 

na bar i czy jest taka możliwość.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu podała, że bodajże w roku 

2023 było ogłoszenie konkursu, żeby chętni mogli składać oferty na ten zakres.  

Oczekiwania były bardzo duże, tzn. na długi okres czasu i nie udało się dojść do 

porozumienia. Oświadczyła, że w roku 2024 na pewno zostanie ta procedura 

powtórzona, bo taka zasadność jak najbardziej jest. Dodała, że teraz, po 

przeniesieniu poradni, będzie to też logistycznie łatwiejsze do przeprowadzenia.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów poddała pod głosowanie informację Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą 

zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2023 r. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” przyjęła informację Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu 

dotyczącą zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ  

za 2023 r. (głosowało 9 członków komisji). 

Pkt 8 

Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na temat planu finansowego SP ZOZ w Wieluniu na 2024 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podała, że w dniu 

wczorajszym komisja otrzymała opinię Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu na 

temat planu finansowego zakładu na 2024 r. Zapytała czy do przedłożonej informacji 

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządzała głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” przyjęła informację Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu finansowego  

SP ZOZ w Wieluniu na 2024 r. (głosowało 9 członków komisji). 
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Pkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchylenia 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała, że 

radni projekt uchwały otrzymali. Zapytała czy są pytania.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji przypominając, że nie tak dawno 

Rada Powiatu uchwaliła Regulaminu Rady Społecznej działającej przy SP ZOZ, 

zapytał co się stało. 

Pani Patrycja Świtalska – Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m podała, że Rada Powiatu podjęła uchwałęw dniu 30 listopada. 

Wskazała, że w tej uchwale została automatycznie dokonana też zmiana Statutu  

SP ZOZ, w uchwale zawarty był paragraf, który jest aktem prawa miejscowego  

i paragraf, który nie jest aktem prawa miejscowego. W związku z tym uchwała 

podjęta w listopadzie ubiegłego roku musi być uchylona.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał kto się zorientował, że 

uchwała został źle podjęta, kto ją zakwestionował. 

Pani Patrycja Świtalska – Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m powiedziała, że tak podjęta uchwała nie może być opublikowana 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji stwierdził zatem, że urząd 

wojewody zakwestionował. Zapytał, który radca prawny opiniował uchwałę i kto taką 

uchwałę przedłożył Radzie Powiatu.  

Pani Patrycja Świtalska – Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m odpowiedziała, że uchwała była ze szpitala, a sprawdzał ją radca 

prawny Starostwa, natomiast w tej chwili nie jest w stanie odpowiedzieć czy była to 

Pani Zając czy Pani Michalska.   

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział: „prawdziwy obraz 

tworzenia prawa, bez przytyku do Pani Patrycji Świtalskiej”.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w ww. sprawie.  
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 9 członków komisji). 

Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania. 

Pani Patrycja Świtalska – Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m wskazała, że teraz Regulamin Rady Społecznej będzie działał 

jako sam regulamin, bez załącznika do Statutu, nie będzie potrzeby opublikowania.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w ww. sprawie.  

 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało  

9 członków komisji). 

Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego oraz 

nadanie jej statutu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Naczelnika 

Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji w/m. Zapytała radnych czy mają 

pytania bądź uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  
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Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji odniósł się do kwestii wyboru 

członków Rady. Wskazał, że członkowie Rady będą wybierani w trybie postępowania 

konkursowego przez komisję konkursową, która będzie oceniać przygotowane przez 

kandydatów prace. Dzieląc się refleksją na ten temat, zasugerował aby w składzie 

komisji konkursowej była w miarę szeroka reprezentacja młodzieży ze wszystkich 

szkół, żeby w Młodzieżowej Radzie nie było tylko wspaniałych literatów, którzy ładnie 

napiszą projekt, ale żeby młodzież dodatkowo zaopiniowała przydatność społeczną 

kandydatów. Stwierdził, że jego zdaniem taki organ powinien być.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał czemu to ma służyć. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji odpowiedział, że rozwojowi 

powiatu.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji kontynuując zapytał, czy 

Młodzieżowa Rada ma być organ doradczym dla Rady Powiatu, bo radnym 

doradzają już różne stowarzyszenia, wspólnoty. 

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m poinformował, że inicjatywa wypłynęła z Zarządu Powiatu. 

Stwierdził, że w jego ocenie jest to struktura, która powinna wpłynąć na 

aktywizowanie, mobilizowanie młodych ludzi, a jednocześnie stwarzanie płaszczyzny 

do dyskusji, czasami może porozumienia, a czasami zgłaszania inicjatyw, czyli tego 

co jest interesem młodych ludzi, dla organów samorządowych na szczeblu 

powiatowym, czyli dla Rady Powiatu, dla Zarządu Powiatu, może dla komisji. Na ile 

to ciało będzie aktywne i będzie przedstawiało jakiekolwiek, większe albo mniejsze  

z punktu widzenia poziomu ważności sprawy, to rzeczywistość pokaże. Dodał, że 

wiele rad powoływanych kończyło się na poziomie powoływania, stąd też wiele 

dyskusji na Zarządzie Powiatu na ten temat. Powiedział, że nie ukrywa, że to m.in. 

od radnych będzie w znacznym stopniu zależało na ile ci młodzi ludzie będą 

„wykorzystywani” w dobrym tego słowa znaczeniu, albo zachęcani, angażowani, 

zapraszani do współpracy. Wskazał w czym jest istota tego – nie chodzi o to, żeby 

oni zebrali się na sali obrad, przeczytali dokument, który będzie przedmiotem obrad, 

tylko żeby oni żyli. Powiedział, że dla niego wzorcem był Sejmik Młodzieży Szkół 

Ponadgimnazjalnych, wcześniej Sejmik Młodzieży Szkół Podstawowych, który nie był 

absolutnie instrumentalnie w jakiś sposób wskazywany ani powoływany, to była 

inicjatywa oddolna, społeczna młodzieży aktywizowanej w szkołach, również przez 

niego. Podał, że oni sami się organizowali, sami analizowali sytuację społeczną, sami 
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doszukiwali się problemów, mało tego, nie zgłaszali tych problemów, tylko 

przygotowywali pomysły na ich rozwiązanie, projektowali, czasami dopraszając do 

współpracy, albo kierując inicjatywy na szczeble administracji powiatowej, a nawet 

rad, a że byli rzadko słuchani – powiedział, że mógłby takich przykładów wiele podać, 

bo często wypracowywali koncepcje, pomysły, przedkładali je i na tym się kończyło, 

ale wiele rzeczy udało im się zrealizować, zrobić. Powiedział, że w tej chwili mógłby 

wskazać w grupie społecznej dorosłych osób nazwiska tych, którzy tam uczyli się 

samorządności, wolontariatu, inicjatyw. Dodał, że jak ci młodzi ludzie będą się uczyli, 

to będą nie tylko aktywniejsi ale i rezultatywniejsi, czyli efekty działań, ich inicjatyw 

będą lepsze, bo oni za chwilę nas zastąpią czy to w miejscach pracy czy w tzw. 

służbie publicznej i oby byli sprawniejsi od nas, albo żeby nie popełniali tych samych 

błędów. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał co się dzieje z sejmikiem 

młodzieży. 

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m odpowiedział, że sejmik młodzieży z różnych powodów, przede 

wszystkim z powodu braku wsparcia zewnętrznego, wypalił się.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji dopytał do kiedy funkcjonował 

sejmik młodzieży.  

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m odpowiedział, że nie pamięta dokładnej daty, ale przekaże 

informację. Dodał, że wymarł jeszcze w tym samym okresie, kiedy radny Stępień był 

starostą.   

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że pamięta inicjatywy 

czytelnicze. Dodał, że trzeba było ponadto 5 lat czekać na inicjatywę. 

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m poprosił radnego, aby nie przypisywał sobie inicjatywy Sejmiku 

Młodzieży Szkół Ponadgimnazjalnych.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił uwagę Naczelnikowi, że 

nie rozumie. 

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m oświadczył, że rozumie. Podkreślił, że sejmik był inicjatywą 

społeczną zrzeszającą różnych uczniów, z różnych szkół, bez żadnej 

proporcjonalności, tych którym się chciało. Podał, że w tej sali komisja edukacji 
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zainicjowała żeby sejmik przekształcić w radę. Skierowaną do niego informację jako 

wniosek czy propozycję komisji przeniósł na spotkanie sejmiku i został zapytany jaki 

jest cel tego, jaki kto ma w tym interes. Ci młodzi ludzie nie widzieli takiej potrzeby, 

powiedzieli, że nie chcą pisać dokumentów, nie chcą sprawozdań, oni chcą żeby  

w rzeczywistości wokół nich coś się zmieniło, żeby były efekty ich działań.  

W pewnym momencie, powoli inicjatywa wygasła. Podkreślił, że Młodzieżowa Rada 

jest czymś innym, jest strukturą nie inicjatywy oddolnej, ale zewnętrznej. Wyjaśnił, że 

w tej chwili uchwała jest nieodzowna, bo o tym stanowi ustawa, statut trzeba określić, 

bo to jest obowiązek ustawowy, ale to nie jest Młodzieżowa Rada, to nawet nie jest 

chyba miejsce startu, bo to się zacznie później, nie wiadomo czy młodzi ludzie 

poczują tę płaszczyznę i przestrzeń, w której będą mogli się odnaleźć i działać.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji wyjaśnił, że zadał to pytanie 

dlatego, że na początku kadencji przerabiane były podobne działania byłych, 

senioralnych radnych, którzy chcieli być organem doradczym mogącym składać 

projekty uchwał, wówczas zostało to odrzucone. Powiedział, że po to jest wybrana 

rada i rada ma decydować, a nie będzie głosować projekty uchwał, które napisze 

ktoś z zewnątrz.  

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m powiedział, że pamięta inicjatywę byłych radnych rad gmin, miasta 

czy powiatu. Oświadczył, że życzyłby sobie i radnym żeby mieli jak najwięcej takich 

inicjatyw ze strony młodych ludzie i jak najwięcej problemów i pracy  

z rozpatrywaniem tych inicjatyw. Podkreślił, że nie bałby się absolutnie tych inicjatyw. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział: „ale żeby oni nie 

mogli składać projektów uchwał”. 

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m zapytał dlaczego nie.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że nie wolno 

blokować. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że nie chce 

blokować, tylko żeby to było konkretnie wszystko wiadomo o co chodzi, żeby później 

nie zachwiało to równowagi w radzie, która będzie sprawować władzę.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił uwagę, że ostateczna 

decyzja będzie należała do rady, to nie tak działa.  

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
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i Promocji w/m zaakcentował, że to nie jest wszystko takie proste. Poprosił radnych, 

aby powiedzieli ile było projektów uchwał zgłoszonych przez radnych albo radę nie 

wymuszonych prawem. Powiedział, że nie można oczekiwać od tych młodych ludzi, 

że oni w tej chwili będą mieli fantastyczne pomysły prawidłowego skonstruowania 

uchwały, jeżeli to będzie jakakolwiek inicjatywa, to z tego trzeba się cieszyć, którą 

trzeba poddać obróbce i ciężko się nad nią napracować. Zwrócił uwagę, że są to 

młodzi ludzie bez doświadczenia, oni mogą mieć entuzjazm, który będą chcieli 

skierować na działanie i oby tak było.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że wszyscy 

narzekają, że młodzi nic nie robią, nie angażują się, skoro więc inicjatywa oddolna 

wymarła, spróbujmy powołać taką strukturę urzędowo, bo nadal potrzeba czegoś 

takiego istnieje. Podał, że o pierwszym statucie Młodzieżowej Rady na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu rozmawiano już dosyć dawno i wówczas jako członek Zarządu 

wniósł wiele uwag. Wskazał, że kadencja Młodzieżowej Rady będzie trwać  

2 lata. Powiedział, że trzeba wierzyć w to, że młodzi ludzie coś z siebie dają, zaczną 

się w coś angażować. Zwrócił też uwagę, że Rada Powiatu nie musi uchwalać tego 

co młodzi ludzi przyniosą, ale może będą mieli dobry pomysły. 

Z sali obrad wyszedł radny Andrzej Stępień. Komisja obraduje w składzie  

8-osobowym.  

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m oświadczył, że życzyłby sobie i wszystkim żeby ten organ zaczął 

działać, nawet niesprawnie, ale żeby był widoczny w środowisku. Dalej wyjaśnił 

dlaczego teraz przedkładany jest projekt uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej 

Rady, a nie wcześniej. Wskazał, że nastąpiła zmiana ustawowa, ustawa została 

rozszerzona, a mianowicie wcześniej była możliwość powołania rad na poziomie 

pierwszego szczebla samorządu, czyli gminy i miasta. Te kryteria zostały 

rozszerzone na drugi i trzeci szczebel samorządu, czyli mogą być rady wojewódzkie  

i powiatowe.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego oraz 

nadanie jej statutu. 
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 7 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej 

Rady Powiatu Wieluńskiego oraz nadanie jej statutu (głosowało 8 członków komisji; 

nieobecny radny Andrzej Stępień).  

Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę Nr LXV/395/23 z dnia 14 marca 2023 r. w sprawie określenia zasad 

udzielenia dotacji ze środków pochodzących z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

obszarze powiatu wieluńskiego. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Annę Pakuła. Zapytała czy do przedłożonego projektu uchwały są pytania. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał czy będzie klamka  

w drzwiach wejściowych do budynku Starostwa Powiatowego. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji dopytał czy jest wniosek  

o udzielenie dotacji na Starostwo Powiatowe.  

Pani Anna Pakuła – Inspektor w/m, Samodzielne stanowisko ds. strategii, 

inwestycji i pozyskiwania środków zewnętrznych odpowiedziała, że jest wniosek  

i obejmuje drzwi wejściowe, zewnętrzne z klamką.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji zapytał czy są już na to zadanie 

pieniądze.  

Pani Anna Pakuła – Inspektor w/m, Samodzielne stanowisko ds. strategii, 

inwestycji i pozyskiwania środków zewnętrznych poinformowała, że pieniądze 

będą jak będzie rozstrzygnięte postępowanie i zawarta umowa z wykonawcą. 

 

Na salę obrad wszedł radny Andrzej Stępień. Komisja obraduje  

w 9-osobowym składzie.  
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Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LXV/395/23 z dnia 14 marca 2023 r. w sprawie 

określenia zasad udzielenia dotacji ze środków pochodzących z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

obszarze powiatu wieluńskiego (głosowało 9 członków komisji).  

Pkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu  

do samorządów, organizacji pozarządowych i mieszkańców powiatu 

wieluńskiego o podjęcie działań i inicjatyw mających na celu upamiętnienie 

postaci Matki Teresy Kierocińskiej. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podała, że radni 

projekt uchwały z uzasadnieniem otrzymali wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 

komisji. Następnie udzieliła głosu radnemu Borczykowi. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poinformował, że projekt  

uchwały w ww. sprawie był przedmiotem obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Powiatu w Wieluniu i został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu. Zapytała czy są pytania do Pana 

Przewodniczącego jako wnioskodawcy.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał kto był inicjatorem tej 

inicjatywy.  

Pan Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

wskazał, że do Rady Powiatu projekt uchwały zgłosił on, czyli jest to wniosek 

Przewodniczącego Rady Powiatu, przy czym wynika on z głosów, które do niego 

docierały, to nie jest jego pomysł, który zrodził się nagle. Przekazał, że są osoby, 
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które twierdzą, że Matka Terasa Kierocińska jest jedną z najwybitniejszych postaci  

z naszego terenu, która się na Ziemi Wieluńskiej urodziła i przez pewien okres czasu 

na tym terenie działała. Według niektórych osób jest to postać mało uwidoczniona  

na Ziemi Wieluńskiej i należałoby bardziej tę postać przybliżyć. Wskazał, że w roku 

2025 będzie „okrągła” rocznica urodzin Matki Teresy Kierocińskiej, więc należałoby 

się do tej rocznicy przygotować. Podał, że w przygotowania te włączyć się chcą 

szeroko rozumiane organizacje pozarządowe, kościelne i niekościelne, ale żeby 

obchody rocznicy urodzin miały większe umocowanie, żeby miały większą rangę,  

został poproszony o podjęcie takiej uchwały. Dalej podał, że początkowo 

zastanawiano się nad ustanowieniem dnia obchodów, natomiast w opinii radców 

prawnych ze względów formalnych nie jest to możliwe, a możliwe jest wystąpienie 

przez Radę Powiatu z apelem. Wyraził nadzieję, że apel podjęty przez Radę Powiatu 

uruchomi działania samorządów gminnych, szczególnie samorządu Wielunia, jak  

i organizacji pozarządowych działających na naszej ziemi, do przygotowania się do 

tych uroczystości. Dodał, że to mogłyby być coroczne uroczystości, w uzasadnieniu 

do uchwały wskazany jest trzeci piątek, sobota i niedziela czerwca, po dniu urodzin 

Matki Teresy.   

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wtrącił, że „okrągła” rocznica 

urodzin Matki Teresy Kierocińskiej będzie 14 czerwca przyszłego roku.  

Pan Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że na tę „okrągłą” rocznicę można byłoby się przygotować i to by było 

pierwsze hasło do rozpoczęcia tych obchodów. Przekazał, że przygotowany projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem poddał szerokim konsultacjom. Zarząd Powiatu 

wniósł drobne poprawki, które przyjął; na stronie uchwały podpisała się też radczyni 

prawna, nie podpisała się na załączniku, chociaż prosił, ale była na posiedzeniu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i powiedziała, że nie ma zastrzeżeń pod względem 

prawnym do załącznika. Poinformował, że projekt przedmiotowej uchwały wprowadzi 

do porządku sesji Rady Powiatu w marcu. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji przedstawił rys biograficzny Matki 

Teresy Kierocińskiej. Stwierdził, że jest to postać godna upamiętnienia.  

Pan Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

uzupełnił, że w toku jest proces beatyfikacyjny. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy podjęty przez 

Radę Powiatu apel zostanie przekazany do rad gmin. 
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Pan Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

wskazał, że apel jest skierowany do samorządów, organizacji pozarządowych  

i mieszkańców powiatu wieluńskiego, a wykonanie uchwały powierza się Zarządowi 

Powiatu. Powiedział, że wykonanie uchwały przez Zarząd Powiatu rozumie w ten 

sposób, że w ramach jednostek, które podlegają powiatowi będzie wykonanie 

bezpośrednie, czyli Zarząd „zarządzi”, żeby jednostki włączyły się do obchodów,  

np. szkoły, Powiatowy Młodzieżowy Dom Kultury i Sportu, a oprócz tego apel 

zostanie przesłany do samorządów, do organizacji pozarządowych, może fundacja 

włączyć się w te obchody. Dodał, że trzeba się nad tą kwestią zastanowić.  

Dalej powiedział, że doszedł do wniosku, że taka propozycja jest zasadna, że nie 

należy patrzeć czy to była osoba świecka czy duchowna, bo jak w uzasadnieniu 

wskazano Teresa Kierocińska miała zasługi zarówno jako osoba duchowna, ale też 

jako zwykły człowiek, który pomagał Żydom, osobom w złej sytuacji materialnej, 

wykluczonym społecznie. Oświadczył, że to pod każdym względem, czy to 

kościelnym czy świeckim jest godne upamiętnienia.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie 

projekt niniejsze uchwały. Zapytała kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie apelu do samorządów, organizacji pozarządowych  

i mieszkańców powiatu wieluńskiego o podjęcie działań i inicjatyw mających na celu 

upamiętnienie postaci Matki Teresy Kierocińskiej (głosowało 9 członków komisji).  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji korzystając z obecności 

Przewodniczącego Rady Powiatu oświadczył, że jego zdaniem to miejsce na sali 126 

jest nieodpowiednie dla tablicy o przyznaniu Panu Krzysztofowi Owczarkowi 

honorowego tytułu Przewodniczącego 25-lecia, tablica ta powinna być umieszczona 

przy gabinecie Pana Przewodniczącego, w miejscu widocznym.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że jego zdaniem jest 

to odpowiednie miejsce, tu jest galeria różnych tablic.  
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Pan Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

zakomunikował, że powie o tym na sesji, że ww. tablicę oddaje w depozyt Starostwu 

Powiatowemu do czasu dopóki powiaty będą istnieć, pod warunkiem, że tablica ta 

będzie umieszczona w tej sali, a jeżeli ten warunek nie będzie spełniony, tablica 

będzie musiała być mu zwrócona.   

Radny Łukasz Dybka – członek komisji powtórzył, że jego zdaniem tablica 

powinna być na korytarzu, przy gabinecie Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Pan Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

oświadczył, że to jest dobre miejsce.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji przeszła do 

kolejnego punktu porządku posiedzenia.  

Pkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Skarbnika 

Powiatu. Oddała głos Skarbnikowi Powiatu prosząc go o omówienie zmian  

w budżecie powiatu i zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu omówił zmiany w budżecie 

powiatu i w WPF. 

  Salę obrad opuścił radny Andrzej Stępień. Komisja obraduje w 8-osobowym 

składzie.  

   

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania do Skarbnika Powiatu 

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu gwoli wyjaśnienia 

poinformował, że w przedstawionych zmianach nie ma środków na podwyżki dla 
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nauczycieli w wysokości 30%. Wyraził nadzieję, że na sesji w dniu 22 marca te środki 

zostaną wprowadzone do budżetu. 

  Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał w jakiej wysokości i na 

co będą w tym roku będą przeznaczone środki na drogę Dolina Czernicka – Dębiec.  

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że w planie  

w tym roku jest kwota 80 tys. zł i są to przede wszystkim środki na przygotowanie 

dokumentacji. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań poddała pod głosowanie projekt uchwały w spawie zmian w budżecie powiatu.   

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 8 członków komisji; 

nieobecny radny Andrzej Stępień). 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2024-2034 (głosowało 8 członków komisji; nieobecny radny 

Andrzej Stępień). 

Salę obrad opuścił radny Grzegorz Mielczarek. Komisja obraduje w składzie  

7-osobowym.  

Pkt 16 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podała,  

że wraz z materiałami na dzisiejsze posiedzenie, członkowie komisji otrzymali 
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również odpowiedź na wniosek zgłoszony przez radnego Sebastiana Jasińskiego w 

sprawie plecaków ratowniczych, która została już poruszona w obecności Pani 

Dyrektor. Następnie zapytała czy w tym punkcie ktoś chciałby jeszcze zabrać głos.   

  Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zakomunikował po raz kolejny 

w sprawie spotkania z Dyrekcją Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad w Łodzi. Powiedział, że spotkanie jest ciągle odwlekane i nie wie 

dlaczego Pan Starosta tak postępuje. Wspomniał o wypadkach na drogach 

krajowych przebiegających przez powiat wieluński, poruszył sprawę braku 

oświetlenia pasów drogowych, konieczności wybudowania ronda na drodze nr 74 

(Dębina-Raduczyce). Powiedział, że dochodzi do wniosku, że powiat wieluński ma 

najgorsze drogi krajowe w okolicy. Zaapelował o podjęcie działań, zorganizowania 

spotkania.   

  Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji poparł głos 

radnego Waldemara Borczyka. Poruszył również kwestię oświetlenia pasów 

drogowych.  

  Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwrócił się do członków 

Zarządu Powiatu z prośbą o wsparcie w tej sprawie.  

  Radny Łukasz Dybka – członek komisji poprosił radnego, aby złożył 

wniosek do Zarządu Powiatu o wysłanie delegacji.  

  Radny Waldemar Borczyk – członek komisji i radny Sebastian Jasiński – 

z-ca przewodniczącego komisji złożyli wniosek o wysłanie delegacji złożonej  

ze Starosty Wieluńskiego, wnioskujących oraz radnych, którzy również chcieliby 

uczestniczyć w tej delegacji do Dyrekcji Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad w Łodzi w sprawie bezpieczeństwa na drogach krajowych  

nr 43, nr 45 i nr 74 przebiegających przez powiat wieluński. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie wniosek radnego Waldemara Borczyka i radnego Sebastiana 

Jasińskiego. Zapytała kto jest za przyjęciem wniosku. 

 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu wniosek 

radnego Waldemara Borczyka i radnego Sebastiana Jasińskiego o wysłanie 

delegacji złożonej ze Starosty Wieluńskiego, wnioskujących oraz radnych, którzy 

również chcieliby uczestniczyć w tej delegacji do Dyrekcji Oddziału Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Łodzi w sprawie bezpieczeństwa na drogach 
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krajowych nr 43, nr 45 i nr 74 przebiegających przez powiat wieluński przyjęła 

jednogłośnie głosując: „za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” –  

0 głosów (głosowało 7 członków komisji; nieobecny radny Grzegorz Mielczarek  

i radny Andrzej Stępień). 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.   

Pkt 17 

Zamknięcie LXXV posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zamknęła LXXV 

posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu. 

Podziękowała radnym za obecność.  

protokołowała         przewodniczący komisji 

Anna Zychla          Agnieszka Wasińska 

 

 

 


